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Zápis č. 26 z jednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21,  

konané dne 15.05.2013 
  
Zahájení jednání: v 16.00 hod.  

Ukončení jednání: cca v 19.00 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing.M.Hájek, I.Birke, P.Mach, Ing.J.Šponer, V.Kozáková;  

Omluveni: Pan J.Slezák, MVDr.T.Vlach, Ing.A.Taitl 

 

Hosté: Pan Dr.P.Roušar, starosta; Ing.R.Březina, ved. OŽPD a pověř. ved. OMI; Ing.K.Syrový –  

                                                                                                                                Cyklogenerel;  

p.Šilar – DG - omluven 

 

- viz přiložená prezenční listina.  

 
Program jednání:  
1/ Stavba kanalizace na hlavní; havarijní stav mostku;  oprava komunikace Chmelické;  

 Kanalizace na hlavní – pokračování – hledá se nové řešení tak, aby nebyl narušen 

provoz na hlavní komunikaci  
           Úkol trvá – průběžně sledovat. 

 

 Havarijní stav mostku – DK konstatuje, že je nutné, aby zde Policie ČR měřila 

rychlost a pokutovala projíždějící nákl. Vozidla a  kamiony. Žádá starostu MČ Praha 

21, aby požádal Policii ČR o provádění dopravních kontrol. 

Úkol trvá – průběžně sledovat. 

 

 Oprava komunikace Chmelické – obyvatelé bydlící u komunikace Chmelické jsou 

obtěžováni stavem povrchu komunikace – prašnost, kamínky, atd.  DK důrazně žádá, 

aby povrch byl IHNED  opraven  z finančních prostředků spol. Čermák a Hrachovec, 

a.s. a následně se hledaly finanční prostředky na výstavbu, opravy inž. sítí a to i 

opakovanými intervencemi na HMP – u p.Ing.Pavla Richtera, náměstka primátora a , 

u radního pro dopravu . 
Úkol trvá – průběžně sledovat. 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0  

 

2/ Cyklostezka v Čentické 

Pan Ing.Seiner dohodou ukončil uzavřenou smlouvu s MČ PRAHA 21 ke konci dubna 2013 a 

nyní probíhá výběrové řízení na novou firmu. DK bere na vědomí. 

Úkol trvá – průběžně sledovat 

 

3/ Informace o lince BUS 260  

DK bere na vědomí info p. Ing.Březiny o zajištění akce s tím, že je reálný termín uvedení nové 

zastávky  Podlužanské do provozu  k 1.7.2013, spol. ROPID souhlasí. 

Úkol trvá průběžně sledovat. 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

4/ Přechody pro chodce na Rohožnické při Novosibřinské a při Zlivské 

DK bere na vědomí info p. Ing.Březiny o zajištění akce s tím, že je reálný termín kolaudace 

přechodů  ke dni 30.09.2013. 

Úkol trvá průběžně sledovat. 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0  
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5/ Stavební úprava křižovatky na Novosibřinské-Staroújezdské-Staroklánovické - projekt 

Info o finančním zajištění  na příštím zasedání podá p. Jan Slezák. 
Úkol trvá – průběžně sledovat. 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

6/ Dopravní situace u žel. zastávky Praha – Klánovice 

Věc je nově řešena v návrhu nového Dopravního generelu. DK žádá OMI, aby zahrnul řešení 

parkování a dopravní situace u žel. zastávky Praha – Klánovice na straně k.ú. Újezd nad Lesy do 

připomínek k návrhu Metropolitního plánu – připomínky lze podat nejpozději k datu 30.09.2013! 

Úkol trvá – průběžně sledovat. 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

7/ Příprava smlouvy – postup při náhradě škod – poškození povrchů komunikací 

Úkol trvá – nový ved. OMI podá info na příštím zasedání DK. 

Hlasování: Pro4, Proti 0, Zdržel 0  

 

8/ SSZ na Zaříčanské -  TSK HMP má věc realizovat v tomto roce. 

DK se s ohledem na nedostatek času seznámí s projektem na příštím řádném zasedání.  

Úkol trvá  - zajišťuje OŽPaD MČ Praha 21 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

9/ Řešení cyklodopravy v Ú/L, resp. cyklo v Rápošovské   

Věc řešena v návrhu nového Cyklogenerelu. Návrh na vypuštění bodu. 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

10/ Nové zastávky na ulici Starokolínské  
Pan Ing.M.Hájek konstatuje dosavadní průběh správního řízení, nyní probíhá odvolací řízení.  

Úkol trvá  - průběžně sledovat 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

11/ Rekonstrukce tech. nevyhovující zastávky  BUS Blatov – směr z centra  
Pan Ing.Hájek konstatuje stávající finanční situací na TSK, zatím na akci nejsou finanční 

prostředky.  

Úkol trvá, sledovat. 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0  

 

12/ Úprava ulice Staroklánovické -  k nádraží  
DK navrhuje rozpracovat řešení z připravovaného Dopravního generelu (DG). 

Úkol trvá – nový ved. OMI podá info na příštím zasedání DK. 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

13/ Umístění informačních cedulí v MČ Praha 21 – Újezd nad Lesy  
Návrh na vypuštění bodu, věc zapracována do návrhu nového DG. 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

14/ Doznačení turistické trasy  
Pan Ing.Březina podá info o splnění úkolu na příštím řádném zasedání DK. 

Úkol trvá – sledovat  

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 
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15/ Dopravní generel  - doprava v pohybu 

Pan Šilar se na jednání DK omluvil, t.č. v zahraničí, info podá na příštím zasedání. 

Úkol trvá – sledovat 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0  

 

16/ Technický stav povrchu komunikace Hodkovské 

DK bere na vědomí info o žádosti Pražské plynárenské, a.s. – zvláštní užívání pro rekonstrukci 

STL plynovodu. 

Úkol trvá –sledovat 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

17/ Stanovení def.dopravního značení na místních komunikacích  v Ú/L - budou řešena dle 

návrhu nového dopravního generelu a budou projednávána předem v DK. 

Úkol trvá –sledovat 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

18/ P.Ing.Květoslav Syrový představil DK návrh Cyklogenerelu v Ú/L 

P.Ing.Syrový informoval DK, že návrh rozešle k vyjádřením okolním MČ tak, aby věc byla 

sladěna koncepčně. Dopravní průzkum se neprovádí, opakovaně Ú/L projížděl na kole 

v jednotlivých ročních obdobích, pořídil fotodokumentaci a seznámil se zvyky cyklistů – dětí, 

místních obyvatel, listonošek, turistů-cyklistů, atd. Součástí Cyklogenerelu bude i finanční 

rozvaha, jedná se o projekt plnění v horizontu na cca 10 let. Zapracoval i cyklotrasy HMP, 

spolupracoval s p.Šilarem – DG. Návrh Cyklogenerelu dále podrobně DK prezentoval. 

K projednávanému bodu se rozběhla široká diskuse a to zejména k vedení cyklistů hl.křižovatkou 

u polyf. domu x “ bajpas“. Vzhledem k tomu, že prezentace trvale cca 1,20 hod. DK bere 

předložený návrh na vědomí a hlasovat bude na příštím zasedání. Tajemnice komise přizve 

p.Ing.Syrového na příští zasedání DK. 

Úkol trvá –sledovat 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

Dále DK bere na vědomí, že je možné v T: 6.5. – 5.6.2013 seznámit s dokumentací  - Stavba 510 

– viz příloha a bere na vědomí T: 3.7.2013 od 9,30 hod. – viz příloha –Modernizace traťového 

úseku Praha – Běchovice-Úvaly – veřejné projednání. DK trvá na účasti zástupce MČ Praha 21 

na posledně uvedeném jednání a p.Ing.Březina, pověřený ved. OMI bere věc na vědomí. 

Úkol trvá –sledovat 

Hlasování: Pro 4, Proti 0, Zdržel 0 

 

    

Nový termín zasedání DK  -  dne 19.06.2013 od 16.00 hod. v malé zasedací místnosti. 

Předseda DK žádá všechny členy o účast. 

 

 
Zapsala: JUDr.Vladimíra Kozáková  

Zápis ověřen dne: 27.05.2013 Ing.Milan Hájek, předseda DK 
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